
ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 5 DE JUNY  DE 2007 
HORA 8  DEL VESPRE  

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lm. Alcaldessa 
Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell 
- Núria Juncadella Roig     
- Rosa Massot Casadevall  
- Ignasi Giménez Renom 
- Antònia Pérez Ballonga 
- Jordi Carcolé García  
- José Eduardo González Navas   
- Jordi Permanyer Bellmunt  
- Francesc Deu Trullas 
- F Xavier García García  
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
  1.- Aprovació, si escau, de l’esborrany de            
       l’acta de la sessió anterior. 
 
 

- Ester Panadero Jiménez 
   Interventora 
______________________________ 
   EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
 - Sandra Roig Garay 
   

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
L’Alcaldessa dóna la benvinguda a tothom i destaca que és l’últim Ple d’aquesta 
legislatura. 
 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ          
               ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
La Sra. Alcaldessa  agraeix l’assistència a aquest Ple, i esmenta que és un Ple 
protocol·lari i institucional, de comiat dels regidors que després de les passades eleccions 
deixaran de formar part d’aquest consistori, agraint-los, per endavant, la feina feta, 
alguns des d’aquesta última legislatura i d’altres des de fa molt més temps. 
Abans de donar la paraula als regidors que s’acomiaden de la present legislatura, vull 
felicitar al Partit dels Socialistes de Catalunya, legítim guanyador de les eleccions 
municipals del passat 27 de maig, i molt especialment a l’Alcalde electe Sr. Ignasi 



Giménez, a qui desitjo molts encerts i molta sort. 
Mencionar també, com ja va sent habitual, la no assistència a aquest acta de la regidora 
del PP Sra. Sandra Roig. 
 
La Sra. Alcaldessa diu que a mida que vagi donant la paraula als regidors/regidores i un 
cop acabats els seus parlaments, els hi lliurarà un obsequi que és una insigne amb l’escut 
municipal, en agraïment per la tasca que han fet, des del govern o des de l’oposició. 
S’inicia així un torn d’intervencions que es recullen breument , per a constància del fet: 
 
Comença el Sr. Xavier Garcia per ICV-EPM, i diu que està content d’aquests quatre 
anys que ha estat de regidor, he après molt, crec que també he fet bones aportacions. 
Per mi ha estat una legislatura molt intensa i també molt enriquidora. Per acabar vull 
deixar constància que Iniciativa seguirà, intentarem remuntar i esperem tornar a tenir 
regidors en la propera legislatura. Gràcies a tothom. 
Intervé el Sr. Francesc Deu  d’ERC, regidor entre els anys 1995-2007, agraint el suport 
rebut, de castellarencs, tècnics, personal, equip de govern, oposició, etc., així com també 
als participants i col·laboradors dels fòrums. Disculpar-me per les mancances que hi 
hagin pogut haver, i alhora dir que sempre he treballat en positiu. Gràcies. 
Seguint l’ordre la Sra. Rosa Masssot  pel PSC ( regidora entre els anys 1995 i 2007) 
comença dient que és una palauenca de naixement i castellarenca per decisió, una 
empurdanesa tonada vallesana per situacions de la vida. Fa 13 em van proposar formar 
part de la llista del PSC, vaig acceptar perquè és una manera de treballar pel teu poble. 
En la tasca d’un Ajuntament hi ha moments per tot, per l’alegria, per la pena, per la 
satisfacció de la tasca feina, per la bona relació, pels moments de tibantor, però sempre i 
per sobre de tot el sentiment que més ha prevalgut ha estat el de la responsabilitat, i des 
d’aquesta visió he treballat per Castellar, dues vegades des de l’oposició i una des del 
govern. Continua la seva exposició tenint un agraïment per tots els que l’han ajudat. Per 
acabar repassa les fites assolides i diu que la feina feta pels regidors és una feina que 
quedarà perquè és una feina feta al servei del poble. Moltes gràcies. Ara ha arribar el 
moment de deixar pas a altra gent, la majoria més jove i que sabran tirar del carro amb 
molta empenta.  
Continua el Sr. Xavier Romance de CiU, (regidor entre 2004-2007) i diu que 2004 i 
degut a un seguit de circumstàncies em vaig trobar encapçalant la Regidoria d’Esports de 
la Vila, i amb il·lusió, tenacitat i sobretot el compromís amb l’esport castellarenc m’han 
ajudat durant aquests tres anys. Agraeix la bona acollida que ha tingut, i també a la gent 
del poble pel recolzament que li han donat en tot moment. Finalment desitjar al nou 
equip de govern que la il·lusió i les ganes de treballar per Castellar els ajudin a superar 
totes les dificultats. Gràcies. 
Tot seguit intervé la Sra. Núria Juncadella  per CiU (regidora entre 2004-2007), i dona 
les gràcies per aquest quatre anys passats junts i pel bon equip de hem format tots, per 
mi ha estat una legislatura molt intensa i també molt enriquidora. Gràcies a tothom. 
Intervé ara El Sr. Joan Roura  per CiU (regidor 2004-2007), dient que, està content 
d’aquesta legislatura, i agraeix a tots l’ajut prestat en tot moment, i desitjo als que 
entren que tinguin tanta sort amb hi ha hagut en aquesta legislatura.  
És el torn de la Sra. Mireia Casamada  per CiU (regidora 2004-2007), comença la seva 
intervenció fent un petit recordatori de la seva trajectòria com a regidora, dona les 
gràcies a tots el companys de consistori així com també als treballadors en general. 
També té un recordatori per totes les entitats de la Vila, pel seu treball i dedicació. I 
acaba esmentant un fragment d’un poema de Gandhi: “La nostra recompensa es torba 
en l’esforç, no en el resultat, un esforç total és la victòria completa”. Moltes gràcies. 
Intervé el Sr. Cesar Galvan  per CiU (regidor 2004-2007), dient que ha estat una 
experiència inoblidable, dona les gràcies pel suport i ajut rebuts, i desitja molta sort al 
nou consistori. Gràcies. 
 
 



A continuació la Sra. Alcaldessa  destaca que com ja ha estat habitual en altres 
ocasions, que és bo reconèixer la tasca portada a terme pels Regidors i en mostra 
d’aquest reconeixement s’ofereix als regidors amb quatre anys de treballs l’insigne de 
planta i als regidors amb més de vuit anys d’antiguitat, l’insigne d’or amb l’escut 
municipal. Els electes que se’ls fa enguany l’entrega per quatre anys de dedicació són: 

- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galan Romero 
- Jordi Roman Clusella 
- Mirea Casamada Humet 
- Nuria Juncadella Roig 
- Xavier Romance Vilardell 
- Antònia Pérez Ballonga 
- Ignasi Giménez Renóm 
- Pepe González Navas 
- Jordi Carcolé García 
- Xavier García García 

 
I l’insigne d’or per més de vuit anys de dedicació: 
     - Montse Gatell Pérez 

 
El públic assistent ovaciona l’entrega de les insignes 
 
Acaba l’acta l’Alcaldessa  dient que no ha estat una legislatura fàcil, l’Alcalde Lluís 
Coromines va renunciar al seu càrrec el juny del 2004, i al juliol del mateix any prenia 
possessió del càrrec com Alcaldessa. Ha estat una legislatura marcada per una intensa 
obra de govern, en la que s’han iniciat projectes molt emblemàtics, transformadors de 
Castellar, entre ells la plaça Major i l’espai Tolrà, però també ha estat una legislatura en 
la que ens hem hagut d’enfrontar amb nous reptes, immigració, problemes de mobilitat, 
modernització de l’Ajuntament i sobretot el repte de convertir aquest Ajuntament en un 
Ajuntament a la mida de la població que tenim. Hem passat de ser un poble, amb un 
Ajuntament de poble, a una petita ciutat, amb un Ajuntament de ciutat. També ha estat 
la legislatura per l’aposta de les noves tecnologies, i en la que s’ha donat un impuls a les 
polítiques socials adreçades als col·lectius més desafavorits.  
El grup municipal de Convergència i Unió juntament amb Esquerra Republicana de 
Catalunya, hem afrontat aquests reptes amb honestedat, transparència i molt treball. A 
la vista dels resultats de les eleccions, la setmana vinent deixaré de ser l’Alcaldessa de 
Castellar i començaré la nova feina que els electors han volgut que fes ara, des de 
l’oposició. 
Deixo l’Alcaldia amb la satisfacció de la feina ben feta i amb la il·lusió de la feina que haig 
de fer, tot el que he fet fins ara òbviament no ho he fet sola i vull agrair la tasca per tota 
la gent que he tingut al meu costat.  
Ser l’Alcaldessa del meu poble ha estat un gran repte i un orgull per mi, he passat els 
millors i els pitjors moment de la meva vida, però sobretot he tingut la sort infinita 
d’arribar al màxim objectiu dels qui ens dediquem a la política municipal. Ha estat un 
plaer i un honor.  
 
 

Essent les nou del vespre  s’aixeca la sessió de la qual per a constància general es 
recull en el Llibre d’Actes, que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, amb el 
vist-i-plau de la Sra. Alcaldessa. 


